
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Andrzeja Grzyba
wspólnie z innymi senatorami
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w dniu 22 kwietnia 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
W zwi¹zku z rozwojem infrastruktury drogowej oraz koniecznoœci¹ remontów i utrzymania mostów

drogowych w nale¿ytym stanie technicznym prosimy o rozwa¿enie mo¿liwoœci przejêcia mostów d³u¿-
szych ni¿ 100 metrów (na wniosek samorz¹dów, w których w³aœciwoœci s¹ obecnie) do w³aœciwoœci Ge-
neralnej Dyrekcji Dróg Krajowych. Tylko ten organ dysponuje bowiem wystarczaj¹cymi œrodkami
finansowymi i mo¿e w sposób odpowiedni zaj¹æ siê ich remontami i utrzymaniem.

Niektóre samorz¹dy informuj¹, ¿e utrzymanie tych mostów przekracza ich mo¿liwoœci bud¿etowe.
Wydaje siê, ¿e poprzez proponowane przez nas rozwi¹zanie rz¹d odci¹¿y³by bud¿ety samorz¹dów, zape-
wniaj¹c równoczeœnie w³aœciwy stan techniczny mostów w systemie krajowej komunikacji drogowej.
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